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Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Albin Rosberg Studierådssekreterare
Fredrik Andersson Funktionär inom Studierådet, Revisor
Felix Aronsson Världsmästare, fr.o.m §6
Jens Elofsson Medrepresentant UN1, Kurskommisarie
Fredrik Karlsson Funktionär inom Studierådet
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §10
Christian Lindgren Studierådets webansvarig
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet, Källarmästare, t.o.m §14
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §6
Per Ahlbom t.o.m §14
Jacob Arvidsson
Carl Cristian Arlock
Daniel Perván Propagandamästare, tillika Sekreterare
Sofie Eliasson t.o.m §12
Victor Englund
Johan Knut Gran Nilsson t.o.m §14
Ashley Lu
Gustav Orest Sällberg Skattmästare
Maria Priisalu
”Miss Rosa Ruby” t.o.m §12
Carolina Sartorius
Sofia Siljeholm fr.o.m §6

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat 12:11.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mats passade på att informera om mötesformalia.
Dagordningen godkändes med tilläggen

• §10.1 Specialiseringar

• §10.2 Matlab

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2011-05-18

att godkänna protokoll från 2011-09-01

§6 Meddelanden Jens lät informera att det varit möte med PLC där det diskute-
rades om hur man kan lägga in ett 15hp kandidatarbete i slutet
av tredje året. Man kom fram till att man måste lägga om stora
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delar av programmet för att detta ska passa in.
Julia informerade att Likabehandlingsgruppen ska ha möte un-
der torsdagen.
Christian informerade att många externa representanter på uni-
versitetsnivå är vakantsatta.

§7 Beslutsuppföljning Det fanns inga beslut att följa upp.

§8 Valärenden och
nomineringar

Christian efterfrågade att den vakanta posten Suppleant i PLC
tillsättes.

§9 Inriktningsguide Mats visade en folder som SRM tagit fram i samarbete med PLM
där specialiseringarna inom Maskinteknik presenterades. Fred-
rik A. lät informera att PLD tagit fram en liknande folder som
dock var väldigt tunn på grund av tidsbrist. Jens sa att liknan-
de har diskuterats i PLC. Mats föreslog att foldrar för C- och
D-specialiseringar ska tas fram genom samarbete mellan SRD
och programledning. Mötet tyckte detta var en god idé. Gustav
ansåg att om detta ska göras så bör det göras i samarbete med
Elektroteknik, ty specialiseringar inom D- och E-programmen
heter i stort sett samma sak.
Mats åtog sig att ta kontakt med SRE-ordförande.

§10 LTHs strategiska plan Mats informerade om LTHs strategiska plan, dess betydelse för
studenter och om de öppna möten som kommer hållas.

§10.1 Specialiseringar Carl lät informera att D-specialiseringen Inbyggda system (is) in-
te har några kurser med kursstart i HT2. Fredrik A. informerade
om problematiken med att skapa specialiseringar och flytta kur-
ser, men uttryckte förståelse inför studenters problematik.
Christian åtog sig att lyfta frågan i EITs Institutionsstyrelse

§10.2 Matlab Sofie påpekade att studenter på C-programmet inte direkt lär sig
Matlab innan kunskapen behövs. Fredrik A. delade med sig av
PLDs syn på saken och informerade att frågan tagits upp där. Ju-
lia informerade att I-programmet har en valfri lab där man lär
sig Matlab. Daniel uttryckte att han ansåg att problemet ej lö-
ses genom kurs med Matlab som Datorer och Datoranvändning
(EDA070), ty kunskapen glöms bort innan man väl behöver den
i senare matematikkurser. Albin inflikade att F-sektionen löst det
genom workshops med äldre studenter. Christian ansåg att pro-
gramledning ej tar sitt ansvar, då detta varit uppe i studierådet
förr, och ansåg att programledningarna ska lösa detta.
Mötet ansåg att ett häfte kan vara en bra idé att få framtagen,
men att någonting måste göras.
Mats åtog sig att kolla med I-sektionen och K-sektionen om de
redan har nämnt häfte tillgängligt.
Albin yrkade på att representanter i PLC och PLD ska ta upp
frågan på respektives programledningsmöte. Mötet beslöt
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att bifalla yrkandet i sin helhet.

Punkten ska tas upp igen på SRD3.

§11 Mötesdag Mötet ansåg att tradition ska följas och att onsdagar är den abso-
lut mest superba dagen man kan ha ett studierådsmöte på.
Mats redogjorde om sina intentioner att kalla till studierådsmöte
redan kommande vecka.

§12 Pågående kurser Peter talade om att föreläsaren i Realtidsprogrammering ej väc-
ker intresset hos studenterna under föreläsningar i den mån han
bör.
Carl lovordade kursen Digitala Strukturer på Kisel (EITF35).
Jens lovordade för andra mötet i rad Paul Stankovski som före-
läsare. Mats reagerade med avog inställning till samma persons
föreläsningsförmåga. Daniel uttryckte sina mindre positiva åsik-
ter om sagd föreläsares kurs.
Det informerades att läraren i Endimensionell Analys A1 (FMAA01)
ej vet vad kursombud innebär.
Mats åtog sig att informera Anders Källén om detta.
Julia lät informera om att det saknas kursombud i Matematisk
Statistik (FMN012) och åtog sig att påpeka för lärare att detta
bör finnas.

§13 Avhandlade
CEQ-möten

Mats frågade mötet om någon mötesdeltagare varit närvarande
vid ett CEQ-möte. Julia erkände att hon missat sitt möte.
Mats berättade om CEQ-möte i Ingenjörsprocessen för Program-
varuutveckling - Ekonomi och Kvalitet (ETSF01); att Martin Höst
uppskattat de förslag på förbättring som kommit in. Dietmar
Pfahl hade under mötet uttryckt: ”Jag har varit lärare i tio år,
jag lär inte förbättra mig på sex månader”.

§14 Övrigt Per lyfte fram att det bör vara studiero i iDét under pluggfiken
tills det att filmen börjar och fick gehör av mötet.
Mats yrkade på att närvarande styrelsemedlemmar ska lyfta frå-
gan vid nästa styrelsemöte. Mötet beslöt

att bifalla yrkandet i sin helhet.

Daniel uttryckte sin förargelse över den nya schemageneratorn.
Fredrik A. påstod att DDG och kansliet är varse om problemet
och planerar åtgärda detta.
Mats åtog sig att kontrollera dessa uppgifter med kansliet.
Gustav gav uttryck för sin frustration med kursen Ingenjörspro-
cessen - Samhällsaspekter (ETSA05)

§15 Skitsnack Ovanligt lite skit snackades, men punkten ansågs avhandlad.

§16 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklade mötet avslutat 13:10.
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Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande
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